
 

 

 

Spelling 

groep 4 
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 Jaarplanning spellingblokken 

 Oefensites en oefentips 

 Oefenwoorden gerangschikt per spellingblok 



Jaarplanning spelling  

   

Blok 1 Categorie Voorbeeldwoord 

 woorden met twee 
medeklinkers aan het 

begin en/of het eind 

klap/tent/plant 

 woorden met drie 

medeklinkers aan het 

begin en/of het eind 

strik/worst 

 woorden met een 

tussenklank na de l of r 

wolk 

berg 

 woordendictee en 

zinnendictee 

 

 

Blok 2 Categorie Voorbeeldwoord 

 woorden die beginnen van 

v of f 

vlag 

fluit 

 woorden die beginnen van 
s of z 

som 
zon 

 sch/schr schat 
schrift 

 woordendictee en 

zinnendictee 

 

 

Blok 3 Categorie Voorbeeldwoord 

 ng/nk tong 

bank 

 ei/ij trein 

ijs 

 eer/oor/eur beer/boor/deur 

 woordendictee en 

zinnendictee 

 

 

Blok 4 Categorie Voorbeeldwoord 

 aai/ooi/oei haai/kooi/boei 

 eind –d die klinkt als t Hond 

 be/ge/ver bezoek/gebak/ 

verkeer 

 woordendictee en 
zinnendictee 

 

 

 

 



Blok 5 Categorie Voorbeeldwoord 

 au/auw 

ou/ouw 

pauw 

hout 

 ei/ij 
au/ou 

trein/ijs 
pauw/hout 

 eeuw/ieuw/uw sneeuw/kieuw/duw 

 woordendictee en 

zinnendictee 

 

 

Blok 6 Categorie Voorbeeldwoord 

 ch/cht lach/nacht 

 verkleinwoorden met 

je/tje/pje 

huisje/paaltje/ 

boompje 

 eind –d of midden d die 

klinkt als t 

hond 

goedkoop 

 woordendictee en 
zinnendictee 

 

 

Blok 7 Categorie Voorbeeldwoord 

 eind –d of midden d die 

klinkt als t 

hond 

goedkoop 

 gesloten klankgroep kasteel 

 open klankgroep aan het 

eind en midden van een 
woord 

sla/jager 

 woordendictee en 

zinnendictee 

 

 

Blok 8 Categorie Voorbeeldwoord 

 open klankgroep aan het 

eind en midden van een 
woord 

sla/jager 

 verdubbeling medeklinker bakker 

 woorden met 
tweetekenklank in open 

klankgroep 

keuken 
 

 woordendictee en 

zinnendictee 

 

 

 

 

 

 



Oefensites en oefentips 

 

De woorden zelfstandig oefenen (alleen en met pen en papier) 

 
 Maak een zin met het woord.  

 Maak met de letters van het woord zoveel mogelijk nieuwe 
woorden.  

 Maak een woordketting. Kies een woord. Wanneer de laatste letter 

een n is, moet de eerste letter van het volgende woord een n zijn.  
 Schrijf het alfabet op. Zet de woorden vanuit de oefenwoorden 

achter dezelfde letter van het alfabet. Bij een letter kunnen meer 
woorden staan.  

 Schrijf een verhaal met minstens 4 woorden uit de oefenwoorden.  
 Maak rijmwoorden met woorden uit de oefenwoorden.  

 

 

De woorden samen oefenen  
(met je ouders of een vriendje/vriendinnetje en met pen en papier) 

 

 Laat de klinkers weg uit een woord, de ander mag raden welk 
woord het is.  

 Spel het spel galgje met een woord, de eerste letter wordt 

gegeven.  
 Kies een woord, hussel de letters door elkaar. Een ander probeert 

het woord te raden.  
 Zet 5 woorden uit de oefenwoorden achter elkaar zonder ruimte 

tussen de woorden. Laat iemand anders de streepjes tussen de 
woorden zetten.  

 Een woord met de letter ... Iemand kiest een letter. De ander 
schrijft zo snel mogelijk een woord op uit het woordpakket. Kijk 

dat woord na.  
 Woordenbingo. Kies 6 woorden uit de oefenwoorden en schrijf 

deze op.  
 Iemand leest willekeurig woorden voor. Wie heeft er het eerst 

bingo? 

 

Websites geschikt om te 
oefenen: 

Geschikte app’s: 

 www.bloon.nl 
groep 3-4-5 

 Spelling app Taalactief van 
Malmberg (groep 4/5) 

www.spellingapp.nl  

 www.woordkasteel.com  
groep 4/5/6 

 

 www.wrts.nl 
groep 6-7-8 

 Ook beschikbaar als app 

http://www.bloon.nl/
http://www.spellingapp.nl/
http://www.woordkasteel.com/
http://www.wrts.nl/


Oefenwoorden gerangschikt per spellingblok 
 
 

 

 

 

 

 

 

Woorden met twee 
medeklinkers aan 

het begin en/of aan 
het eind 

 Luisterwoord 
 

 
Je schrijft het woord zoals je het hoort. 

 

bruin 
fluit 

klap 
knip 

kraan 
kroon 

proef 
tree 

troon 
twee 

feest 
fiets 

gips 
haast 

iets 
juist 

kast 
kist 

lamp 
lift 

mens 
mist 

muts 

nest 
niets 

pats 
pols 

ramp 
rasp 

rits 
rups 

tent 
toets 

wesp 

brons 
dwars 

glans 
grens 

klant 
klomp 

kramp 
krans 

krant 
kwart 

kwast 
plaats 

plant 

prent 
prins 

speels 
spons 

sport 
staart 

start 
troost 

trots 

 

 

 



Woorden met twee 
medeklinkers aan 

het begin en/of aan 
het eind 

 Luisterwoord 
 

 
Je schrijft het woord zoals je het hoort. 

 

spleet 
spraak 

spreek 
spreuk 

sprint 
sproet 

straal 
straat 

straf 
strak 

straks 

streek 
streep 

strik 
stroef 

stroom 
stroop 

struik 

arts 
barst 

borst 
danst 

dienst 
dorst 

eerst 
helft 

kerst 
komst 

korst 

koorts 
kunst 

laatst 
liefst 

markt 
minst 

oogst 
tekst 

vorst 
winst 

worst 

 

 

  



Woorden met een 
tussenklank  

na de l of r 

 Luisterwoord 
 

 

De /l/ en de /r/ zijn kleefletters.  
Soms hoor je /u/, maar die schrijf je niet.  

 
Wanneer ze aan het eind van een woord staan, willen ze er geen letter tussen.  

rk/rf/rm/rn/rp 
Lf/lk/lm/lp 

 

balk 
elf 

elk 
golf 

gulp 
half 

halm 
helm 

help 
hulp 

kalm 
kelk 

melk 

kalf 
tulp 

twaalf 
walm 

welp 
wolf 

wolk 
zalf 

zelf 
 

arm  
berg 

berm 
darm 

doorn 
dorp 

durf 
durft 

dwerg 
erf 

erg 
hark 

harp 

jurk 
kerk 

kern 
korf 

kurk 
merk 

park 
scherp 

slurf 
sterk 

storm 
verf 

vork 
warm 

werk 

werp 
worm 

worp 
zorg 

 

 

 

 



Woorden die 
beginnen met de  

v of f 

 Luisterwoord 
 

 

De /v/ is van vlag 

 
Je voelt een trilling bij je hals. 

 

(Bij de f voel je deze trilling niet) 

 

De /f/is de fietspomp-letter.  

 
Je hoort ffffffffffffff. 

 

(aan het einde van een Nederlands woord kan 
alleen de f staan) 

vaart 
vak 

vals 
van 

vandaag 
varken  

vee 
verf 

verhaal 
verkeer 

verschil 

vervoer 
vers 

vinger 
vijftien 

vlag 
vlees 

vlieg 
vloer 

vlot 
vlug 

voedsel 
voet 

vol 
volk 

voor 

voornaam 
vork 

vorm 
vorst 

vraag 
vraagt 

vrees 
vriend 

vroeg 
vuil 

vuist 
vulkaan 

vuurwerk 

fabriek 
fee 

feest 
feit 

fel 
fiets 

fijn 
fik 

film 
fit 

flap 

flauw 
flets 

fles 
fleur 

flink 
flits 

flop 
fluit 

fok 
fonds 

folder 
fooi 

fors 
fout 

fraai 

fret 
Fries 

friet 
fris 

frons 
front 

fruit 
framboos 

fuik 
fuif 

fut 
fuut 



Woorden die 
beginnen met de  

s of z 

 Luisterwoord 
 

 

De /z/ is van zon 
 

Je voelt een trilling bij je hals. 
 

(Bij de s voel je deze trilling niet) 

 

De /s/is de slang-letter.  
 

Je hoort sssssssss. 
 

(aan het einde van een Nederlands woord kan 
alleen de s staan) 

zaag 

zacht 

zak 
zakdoek 

zal 
zalf 

zalm 
zand 

zanger 
zee 

zeep 
zelf 

zelfs 
ziek 

ziel 
zien 

zing 

zoet 
zon 

zolder 
zoon 

zuster 
zuur 

zwaar 
zwak 

zwart 
zweep 

zweet 
zwem 

zwempak 
zwerm 

zwerver 

slaap 

sleep 

slim 
sloep 

slof 
slurf 

smal  
smaak 

snee 
snel 

soep 
sok 

som 
soms 

spel 
spier 

staart 

stam 
steel 

stem 
step  

stil 
stoel 

stof  
stop 

storm 
stuk 

stuur 

 

 

 

 



Woorden met  
sch-schr 

 Luisterwoord 
 

 
Hoor je /s/ en daarna /g/, dan schrijf je sch 

 
Hoor je /s/ en daarna /r/, dan schrijf je schr 

 

schaam 
schaars 

schaats 
schans 

schat 
scheef 

schelp 
schep 

scherf 
scherm 

scherp 

schets 
schil 

schijn 
schijnt 

schip 
schoen 

school 
schoon 

schop 
schors 

schort 
schuif 

schuin 
schurk 

schuur 

schraal 
schram 

schreef 
schrift 

schrik 
schrijf 

schrijft 
schroef 

schrok 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Woorden met ng  Luisterwoord 
 

 
Hoor je de zingende /n/, dan schrijf je ng. 

 

 
angst 

bang 
breng 

brengt 
bots 

ding 
dwingen 

dwingt 
eng 

gang 
gangen 

ging 

gong 
hangen 

hangt 
hengel 

honing 
ingang 

jongen 
jonger 

kleding 
koning 

 
koningin  

kring 
lang 

langer 
lading 

langs 
leerling 

ligging 
longen  

ring 
ringen 

roeping 

slangen 
slinger 

spanning 
spelling 

springen 
springt 

sprong 
sprongen 

staking 
stang 

 
stengel 

streng 
tangen 

toegang 
tongen 

tring 
uitgang 

vangen 
vangst 

vinger 
voeding 

voorsprong 

wangen 
woning 

zanger 
zingen 

zitting 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Woorden met nk  Luisterwoord 
 

 
Hoor je de zingende /n/, dan schrijf je nk. 

 

 
anker 

ankers 
bank 

bankstel 
blank 

blanke 
blinken 

dankbaar 
danken 

denken 
denkt 

donker 

drank 
drinken 

enkel 
flink 

flinke 
frisdrank 

hinkelbaan 

 
hinken 

inkt 
jank 

jankt 
klank 

klinkt 
klinker 

linker 
links 

linksaf 
pinken 

pinkje 

plank 
plankje 

schenken 
schenkt 

slank 
slanke 

sprinkhaan 

 
stank 

stink 
stinkt 

stronk  
vinken 

vinkje 
vonk 

vonken 
vonkje 

wenk 
wenken 

winkelier 

winkels 
zinken 

zinkt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Woorden met ei  Weetwoord 
 

 
Woorden met de ei moet je onthouden 

 

aardbei 
afscheid 

allebei 
arbeid 

beide 
beitel 

breien 
breinaald 

dreigen 
dreiging 

dweil 
dweilt 

ei 

eigen 
eik 

eikel 
eiland 

eind 
einde 

eis 
eist 

eisen 
feit 

geit 
geheim 

heilig  
karwei 

kei 
keizer 

klei 
s 

kleine  
leider 

leiding 
mei 

meiden 

meisje 
paleis 

peil 
plein 

pleister 
prei 

reis 
reizen 

scheiden 
scheiding 

schoolreis 
sein  

seizoen 
spreiding 

steiger 
steil (berg) 

teil 
terrein 

trein 
veilig  

wei 
weiland 

weinig 

zeil 
zeilboot 

 

 



  

    



Woorden met ij  Weetwoord 
 

 
Woorden met de ij moet je onthouden 

 

altijd 
bij 

bijbel 
bijl 

bijna 
bijt 

bladzij 
blij 

blijk 
dijk 

drijf 
drijfnat 

fijn 

gelijk 
glijbaan 

gordijn 
grijs 

hij 
jij 

kijk 
krijt 

kwijt 
lijf 

lijk 
lijm 

lijmen 
lijn 

lijst 

 

leeftijd 
maaltijd 

mij 
mijn 

ontbijt 
opzij 

partij 
pijl 

pijn 
pijp 

prijs 
prijzen  

rij 

rijk 
rijkdom 

rijm 
rijmen 

rijp 
rijtuig 

schatrijk 
schrijfster 

schrijver 
smijten 

spijker 
spijt 

strijd 
terwijl 

twijfel 

 

tijdens 
tijdig 

tijdperk 
tijger 

voorbij 
vrij 

vijf 
vijver 

wedstrijd 
wij 

wijd 
wijk 

wijn 

wijs 
wijzer 

ijs 
ijskast 

ijver 
ijzer 

zij 
zijn 

zilvergrijs 
zwijgen 

 

  



Woorden met 
eer/oor/eur 

 Luisterwoord 
 

 
De /r/ is een plaagletter bij eer/oor/eur. 

 
Denk eraan wat voor de r moet staan, je hoort soms iets anders. 

 

 
beer 

beertje 
eer 

eerder 
eerst 

eerste 
heer 

heerst 
keer 

kleerkast 

leerling 
leert 

meer 
meneer 

ongeveer 
peer 

sfeer 
smeer 

smeert 
speer 

teer 
verkeer 

weer 
weerkaart 

zeer 

zweer 
zweert 

 

 
boor 

daarvoor  
doordat 

ervoor 
hierdoor 

hoor 
kantoor 

koor 
koorts 

onderdoor 

oor 
oorbel 

oordeel 
oorlog 

oorzaak 
poort 

schoorsteen 
soort 

spoor 
spoorweg 

vooraan 
voordeel 

voorjaar 
voorkant 

voornaam 

voorop 
voorsprong 

voortaan 
vooruit 

 
beurs 

beurt 
beurten 

deuren 
draaideur 

geur 
geuren 

keukendeur 
keuren 

kleur 

kleurdoos 
kleuren 

kleurt 
scheur 

scheurt 
scheuren 

speuren 
speurneus 

speurtocht 
steur 

treuren 
tuindeur 

voordeur 
voorkeur 

wasbeurt 

zeuren 
zeurpiet 

zeurt 

 

 

 

 

 

 

 



Woorden met 
aai/ooi/oei 

 Luisterwoord 
 

 
Je hoort aan het eind van een klankgroep een /j/ maar je schrijft een i.  

 
Aan het eind van het woord schrijf je nooit een j.  

 

 
aai 

aait 
draaien 

draait 
fraai 

fraaie 
haai 

haaien 
kraai 

kraaien 

lawaai 
maaien 

maait 
naai 

naaidoos 
naaien 

papegaai 
saai 

saaie 
saaier 

taai 
taaie 

waaien 
waait 

zaai 

zaait 
zwaai 

zwaaien 
zwaait  

 
dooi 

dooien 
dooier 

dooit 
fooi 

fooien 
gooi 

gooien 
gooit 

hooi 

hooiberg 
hooien 

kooi 
kooien 

mooi 
mooie 

nooit 
ooit 

plooi 
plooien 

prooi 
prooien 

strooit 
toernooi 

 
bloei 

bloeien 
bloeit 

boei 
boeien 

foei 
gloeien 

gloeilamp 
groei 

groeien 

groeit 
knoei 

knoeien 
knoeit 

knoeipot 
koeien 

loeien 
loeit 

moeite 
roei 

roeiboot 
roeien 

sproeien 
sproeier 

sproeit 

stoei 

 

 

 

 

 

 

 



Woorden met eind –
d of midden d  

(die klinkt als t) 

 Regelwoord 
 

 

Hoor je aan het eind van een woord /t/?  
 

Zet het woord in meervoud. Hoor je dan een /d/ schrijf die dan ook. 
 

aardbei 

afstand 
armband 

avond 
baard 

bad 
band 

bed 
beeld 

blad 

blind 
bloed 

blond 
boord 

bord 
boodschap 

brand 
brandstof 

breed 
brood 

bruid 
dood 

draad 
duizend 

geduld 

geld 
gewond 

gezond 
gids 

goedkoop 
grond 

haard 
hardloper 

hand 
held 

hemd 
hoed 

hond 
hoofd 

hoofdstad 

hoofdstuk 
huid 

iemand  
jeugd 

kind 
kleed 

koud 
krant 

land 

levend 
lied 

luid 
luidspreker 

maand 
mand 

mond 
naald 

niemand 
nood 

onkruid 
paard 

pond 
potlood 

raadsel 

rand 
rood 

schild 
schuld 

spannend 
speelgoed 

speld 
stad 

stadhuis 
stemband 

strand 
tand 

tandarts 
veld 

verkeerd 

verstand 
vliegveld 

vreemd 
vriend  

voorbeeld 
voorraad 

wand (muur) 
waard 

wereld 

wild 
wind 

wond 
woord 

zaad 
zand 

zwaard 



  



Woorden met 
be/ge/ver 

 Weetwoord 
 

 
Hoor je aan het begin bu/gu/vur?  

 
Schrijf dan be/ge/ver. 

 

 
bedrag 

bedrijf 
begin 

begrip 
behang 

beheren 
bekend 

bekeuring 
belang 

beleefd 

beleg 
benieuwd 

beperkt 
bericht 

beroep 
beschuit 

beslag 
besluit 

bestaan 
bestek 

bestuur 
betalen 

bevel 
bewaar 

bewijs 

bezit 
bezoek 

bezoeker 
bezwaar 

 
gebaar 

gebied 
gebak 

gebakje 
gebit 

gebouwen 
gebruik 

gedrag 
geheim 

gehoor 

gelachen 
geluid 

geluk 
geloof 

gemeen 
genoeg 

gepraat 
geraden 

gerust 
gesprek 

getal 
getallen 

gevaar 
geval 

gevoel 

gevolg 
geweer 

geweest 
gewoon 

gezin 

 
verband 

verdriet 
vergadering 

vergeet 
vergeten 

vergif 
verhaal 

verjaardag 
verkeer 

verkeerd 

verkoop 
verliefd 

verlies 
verschil 

verslag 
verslapen 

verstand 
vertellen 

vervoer 
verzoek 

 

 

 

 

 

 



Woorden met 
au/auw 

 Weetwoord 
 

 
Woorden met de au of auw moet je onthouden 

 

 
au 

augurk 
augustus 

aula 
auteur 

auto 
autoweg 

blauw 
blauwe 

dauw 
donkerblauw 

flauw 

flauwe 

 
gauw 

grauw 
grauwe 

kauw 
kauwen 

klauw 
klauwen 

lauw 
lauwe 

lichtblauw 
nauw 

nauwe 

pauk 
paus 

pauw 
pauwen 

 
pauze 

rauw 
rauwe 

rauwkost 
saus 

snauw 
wenkbrauw 

 

 

 

 



Woorden met 
ou/ouw 

 Weetwoord 
 

 
Woorden met de ou of ouw moet je onthouden 

 

 
bouw 

bouwen 
buurvrouw 

fout 
foutloos 

gebouw 
goud 

hou 
hout 

inhoud 
jou 

jouw 

juffrouw 
kabouter 

kou 
koud 

 
koude 

kous  
mevrouw 

mouw 
nou 

oerwoud  
oud 

oude 
ouder 

ouders 
oudste 

rouw 

schouder 
schouders 

schouwburg 
stout 

 
stoute 

touw 
trouw 

trouwens 
verkouden 

vouw 
vrouw 

vrouwen 
woud 

zout 

  



Woorden met 
eeuw/ieuw/uw 

 Luisterwoord 
 

 
Hoor je -eeuw, -ieuw, -uw,  

denk dan aan de u voor de w. 
 

 

eeuw 
eeuwen 

geeuw 
geeuwen 

leeuw 
leeuwen 

leeuwin 
meeuw 

meeuwen 
schreeuw 

schreeuwen 

schreeuwt 
sneeuw 

sneeuwbui 
sneeuwpop 

sneeuwt 
sneeuwvlo 

spreeuw 
spreeuwen 

 

kieuw 
kieuwen 

nieuw 
nieuwe 

nieuwjaar 
nieuws 

nieuwste 
opnieuw 

 

duw 
duwen 

ruw 
ruwe 

schaduw 
schuw 

schuwe 
sluw 

sluwe 
stuw 

uw 

zenuw 
zwaluw 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Woorden met ch/cht  Weetwoord 
 

 
Hoor je na een korte 

klank /g/,  
dan schrijf je –c. 

 

 
Hoor je na een korte klank /gt/,  

dan schrijf je –cht. 
 

 

 
Behalve bij: ik lig, ik 

leg en ik zeg 
 

 
Behalve bij: hij ligt, hij legt en hij zegt 

ach 
glimlach 

glimlachen 

kuch 
kuchen 

lach 
lachen 

kachel 
lichaam 

och 
pech 

toch 
zich 

zichzelf 

aandacht 
acht 

achter 

achtste 
bericht 

berichten 
bocht 

dacht 
dicht 

dichtbij 
dichter 

dochter 
echt 

gedicht 
gevecht 

gewicht 
gezicht 

gracht 

inzicht 
jacht 

klacht 
knecht 

knechten 
kracht 

krachtige 
kucht 

lacht 

licht 
lichtblauw 

lucht  

luchtbed 
macht 

nacht 
nicht 

ochtend 
opdracht 

plicht 
prachtig 

recht 
rechts 

slecht 
speurtocht 

tocht 
vecht 

vlecht 

vlucht 
vocht 

vochtige 
vrucht 

wacht 
zacht 

zicht 
zucht 

 

 

 

 

 

 



Verkleinwoorden 
met –je/-tje/-pje 

 Regelwoord 
 

 
Je schrijft eerst het gewone woord, daarna komt er –je, -tje of -pje 

achter. Ook al hoor je de /t/ niet zo goed in kistje , je schrijft hem toch. 
 

Je hoort ju, je schrijft je. 
 

baardje 

bankje 
beestje 

blaadje 
boekje 

bootje 
briefje 

eendje 
eindje 

dorpje 

doosje 
drankje 

feestje 
flesje 

fluitje 
gebakje 

grapje 
huisje 

kaarsje 
kaartje 

kistje 
kopje 

kruisje 
lampje 

lichtje 

liedje 
muisje 

neefje 
nichtje 

pakje 
petje 

plankje 
poosje 

pootje 
potje 

stukje 
takje 

vriendje 
worstje 

beetje 

beertje 
broertje 

deurtje 
diertje 

dochtertje 
duwtje 

gebouwtje 
kamertje 

kleurtje 

kooitje 
kraantje 

kroontje 
kuiltje 

lepeltje 
muurtje 

oortje 
paaltje 

pijltje 
pleintje 

scheurtje 
schoentje 

schoteltje 
schuurtje 

speentje 

spiertje 
steentje 

steuntje 
stoeltje 

tafeltje 
teentje 

touwtje 
treintje 

tuintje 
uurtje 

verhaaltje 
vingertje 

vogeltje 
vrouwtje 

armpje 

boompje 
bloempje 

duimpje 
filmpje 

kraampje 
naampje 

pluimpje 
raampje 

riempje 

rijmpje 
wormpje 



ijsje 
zakje 

zusje 

vuurtje 
wagentje 

zoontje 
zuurtje 

 

 

  



Meerlettergrepige 
woorden met 

gesloten klankgroep 

 Regelwoord 
 

 

Verdeel in klankgroepen. 
 

Hoor je aan het eind van een klankgroep een medeklinker? 
 

dok/ter          kast/teel 

 
Schrijf het woord zoals je het hoort!  

 

ander 

anders 
banden 

banken 
beelden 

bergen 

bliksem 
branden 

dokter 
drempel 

drempels 
ergens 

fatsoen 
feesten 

fietser 
filmster 

folder 
groente 

helder 
herder 

kaarten 

kasteel 
netjes 

onder 

kasten 

kermis 
kwartier 

lichten 
maandag 

mantel 

masker 
meestal 

meester 
minder 

monster 
morgen 

noorden 
nergens 

nesten 
onrust 

onzin 
oosten 

persoon 
plaatsen 

planken 

planten 
schilder 

simpel 

Sinterklaas 
soldaat 

somber 
uitleg 

vandaag 

vierkant 
verder 

vingers 
vliegtuig 

voetbal 
welkom 

wonder 
wortels 

zelden 
zesde 

zilver 
zolder 

zondag 
zonder 

zuster 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



Woorden met open 
klankgroep aan eind 

 Regelwoord 
 

 
Verdeel in klankgroepen. 

 
Hoor je aan het eind van een woord een lange klank?  

 
Dan schrijf je er maar één.  

 

Behalve bij de /ee/. Die blijven met z’n twee 
 

auto 
bijna 

daarna 
do 

echo 
euro 

foto 

hoera 
iglo 

ja 
judo 

kano 
la 

ma 
menu 

na 
nu 

pa 
pasta 

pinda 
radio 

salto 
sla 

spa 
sta 

stro 

tandpasta 
tempo 

twee 
vla 

vlo 
zee 

zo 
zodra 

arreslee 
dictee 

ermee 
fee 

mee 
nee 

ree 

slee 
thee 

toverfee 
tree 

twee 
vee 

zee 

 

  



Woorden met open 
klankgroep in het 

midden 

 Regelwoord 
 

 

Verdeel in klankgroepen. 
 

Hoor je aan het eind van een klankgroep een klinker die klinkt lang?  
 

ja/ger 

 
Zet er één op de gang!  

 

adem 

apen 
avond 

avontuur 
beker 

bekers 

beren 
beter 

bladen 
bodem 

bomen 
boter 

boterham 
boven 

broden 
buren 

dader 
dagen 

dame 
deken 

draden 

even 
ga 

gaten 
gratis 

grootvader 
groter 

hamer 
haren 

haven 
hemel 

hotel 
jager 

haven 

hekel 
kamer 

kleren 
kogel 

kolen  

koper 
lage 

lawaai 
leger 

lenen 
lepel 

lezen 
lezer 

lokaal 
mager 

metaal 
meter 

mode 
molen 

motor 

muziek 
nagels 

najaar 
ogen 

open 
oranje 

overal  
overkant 

paden 
platen 

regel 
regen 

salade 

schade 
ruzie 

schalen 
schapen 

scharen 

schuren 
slager 

slapen 
sloten 

spoken 
stapel 

straten 
streken 

strepen 
tafel 

tegen 
tegel 

tranen 
tomaat 

toneel 

toren 
vogel 

vragen 
water 

wapen 
wegen 

zadel 
zomer 

 

 

 



 

 

 

 

 

  



Woorden met 
verdubbeling 

medeklinker 

 Regelwoord 
 

 

Verdeel in klankgroepen. 
 

Hoor je aan het eind van een klankgroep een klinker die klinkt kort?  
 

ba/kker 

 
Twee (dubbele) medeklinker op je bord!  

 

alles 

alleen 
bakken 

bakker 
ballen 

ballon 

bedden 
bessen 

binnen 
blokken 

bommen 
bossen 

brillen 
bruggen 

bussen 
dikke 

druppel 
dubbel 

dunne 
emmer 

flessen 

frisse 
gekke 

grappig 
hutten 

jammer 
 

jassen 

kappe 
kassa  

katten 
ketting 

kippen 

knappe 
klappen 

koffer 
koffie 

kussen 
ladder 

lekker 
lessen 

letter 
liggen 

lippen 
mannen 

middel 
midden 

modder 

mollen 
muggen 

nummer 
plassen 

potten 
rollen 

Rommel 

ridder 
rubber 

schipper 
schrammen 

smalle 

snelle 
sokken 

spinnen 
spullen 

stammen 
steppen 

sterren 
stilletjes 

stokken 
stukken 

tikken 
trappen 

tussen 
verre 

vette 

vissen 
visser 

volle 
wakker 

zwakke 

  



Woorden met 
tweetekenklank in 

open klankgroep 

 Regelwoord 
 

 

Verdeel in klankgroepen. 
 

Hoor je aan het eind van een klankgroep een tweetekenklank? 
 

keu/ken 

 
Schrijf het woord zoals je het hoort!  

 
 

augurk 
bloemen 

boeken 
boeren 

buiten 

dieren 
dreigen 

duinen 
eisen 

feiten 
fluiten 

fouten 
gebieden 

geheimen 
geluiden 

getuige 
goede 

groene 
groepen 

groeten 

heuvel 

hoeden 
hoeken 

ieder 
keuken 

kiezer 

klauwen 
kleiner 

kleuren 
kleuter 

koepel 
kousen 

kuiken 
liever 

moeder 
mouwen 

oever 
pieren 

pauwen 
ruiten 

scheuren 

schoenen 

spiegel 
spieren 

spijkers 
stiekem 

struiken 

suiker 
treurig 

tuinen 
twijfels 

vleugel 
vlieger 

voeten 
vroeger 

woede 
zieke 

vliegtuigen 
waterleiding 

wijzers 
woonhuizen 

zuiden 

zuiver 

 

 


